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Gusta (Certinvest): În aceste perioade tulburi sunt foarte multi investitori care vad

multe oportunitati

Multi investitori vad în aceste perioade tulburi multe oportunitati, a declarat, joi, Horia Gusta, CEO, SAI

Certinvest, mentionând ca unii au realizat investitii în perioada de la începutul pandemiei de coronavirus.

 

"A fost un an foarte complicat, dar eu observ de mai multa vreme un comportament în zona investitorilor în

fondurile de actiuni, un comportament care îmi atrage atentia într-un mod foarte placut. Când apar situatii din

acestea complicate trag linie la final si constat ca cel putin noi, în zona fondurilor de actiuni constatam ca avem

mai multi investitori la final pentru ca în aceste perioade tulburi sunt foarte multi investitori care vad multe

oportunitati. Pe scurt, ce am observat noi, în zona fondurilor de actiuni în principal, este ca doar o mica parte au

rascumparat în perioada imediat urmatoare turbulentelor în luna martie, în acele zile, iar partea foarte placuta este

ca au fost investitori care odata cu scaderile din luna martie au venit si au realizat investitii în fonduri", Horia

Gusta, în cadrul unei conferinte de specialitate.

 

El a explicat ca exista investitori avizati care înteleg ca atunci când bursele scad se creeaza oportunitati interesante.

 

De asemenea, Aurel Bernat, CEO, BT Asset Management, a afirmat ca nu toate fondurile din investitii au

înregistrat scaderi.

 

"Daca ne uitam la activele totale evident ca am vazut o oarecare agitatie în rândul clientilor si rascumparari per

ansamblul fondurilor noastre, mai ales în luna martie. Cu toate acestea, un lucru relevant de mentionat este ca nu a

existat o omogenitate în rascumparare pe toate fondurile. Cele de venit fix, cele care sunt preponderent monetare,

respectiv de obligatiuni fiind cele mai lovite dintre fonduri din prisma rascumpararilor. Pe zona de actiuni si a

fondurilor de actiuni evolutia a fost extrem de rapida, scaderea valorii acestora a fost de mare amploare într-o

perioada scurta, motiv pentru care cei mai multi investitori au ales sa-si pastreze plasamentele, unii dintre ei de-a

lungul timpului chiar majorându-si aceste investitii", a spus Aurel Bernat.

 

El a mentionat ca industria a reusit sa asigure lichiditate, iar în perioada aceasta exista liniste în piata de capital.

 

"Noi ca industrie, desi am fost supusi presiunilor de rascumparare, am reusit, si acesta este un lucru important

pentru investitori, am reusit sa dam acea lichiditate de care avea oricine nevoie pentru a-si vedea sumele pe

conturile curente bancare. Asta ar fi un prim aspect. Şi al doilea, este placut sa ne aflam astazi pe 22 octombrie în

situatia în care vedem revenirea investitorilor catre noi. Şi desi numarul de îmbolnaviri în general este ridicat si se

pare ca trecem peste niste nivele reper cu toate acestea linistea în piata, în piata de capital, este suficient de buna

încât sa putem construi pe termen lung si sa ne facem niste planuri de crestere", mai declarat Aurel Bernat.
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